

FROM OCTOBER 4TH TO DECEMBER 20TH, 2024

\$
GET **30**



GET \$30 VIA UNIROYAL PREPAID MASTERCARD®** ON THE PURCHASE OF FOUR (4) NEW UNIROYAL PASSENGER OR LIGHT TRUCK TIRES.

HOW TO RECEIVE YOUR REBATE:

COMPLETE AN ONLINE CLAIM

• Go to <https://www.uniroyal.ca/promotion> to request your rebate online.

OR MAIL IN A CLAIM

• Attach a copy of your detailed invoice* clearly indicating the purchase of four new Uniroyal passenger or light truck tires (between October 4 and December 20, 2024).

• Mail your claim by January 21, 2025***, to **Uniroyal Fall 2024 Promotion**, P.O. Box 611, Wonderland Road North, London, ON, NH6 5N7

How would you like to receive your Uniroyal Prepaid Mastercard?**

- Virtual (email) 2–3 weeks delivery Physical (mail) 4–6 weeks delivery

Please print legibly. *Required information.

Invoice #*

Retailer name* Province*

Vehicle information* Year* Make*

Model* Engine*

Tire information* Model*

Tire diameter*

First name*

Last name*

Address*

Apt.* City*

Province*

Postal code* Daytime telephone* - -

Email address*

Join our Uniroyal Community and get our newsletters with tips, information and offers.

†Estimates, work orders and quotations are not acceptable as proof of purchase. This offer is not applicable at Costco. *Get \$30 via Uniroyal Prepaid Mastercard** on purchases of four (4) new Uniroyal passenger or light truck tires. Limit of one (1) redemption request per purchase of four (4) new Uniroyal passenger or light truck tires. Limit of three (3) redemptions per household. Uniroyal knows how important it is to protect your personal information. Please consult our privacy policy at uniroyal.ca. Offer available at participating Canadian Uniroyal dealers. Retail and consumer sales only. Federal and provincial taxes will be calculated on the selling price before the rebate. Offer expires December 20, 2024. Void where prohibited. Only new Uniroyal passenger or light truck tires are eligible. Please allow 4–6 weeks to receive your prepaid card by mail. Please allow 2–3 weeks to receive your virtual prepaid card. Reserved for Canadian residents only. For further information regarding the offer, please call 1-833-202-0806 or visit uniroyal.ca. **Prepaid card/Virtual card is issued by Peoples Trust Company under licence from Mastercard International Incorporated. Mastercard and the circles design are registered trademarks of Mastercard International Incorporated. No cash access or recurring payments. Card can be used where Mastercard is accepted. Virtual card can be used online, for phone/mail orders, or in stores that accept mobile wallet where Mastercard is accepted. Card/Virtual card valid for up to 6 months; unused funds will forfeit after the valid thru date. Card terms and conditions apply. ***All claims must be postmarked or received no later than January 21, 2025. © 2024 MNA(C). All rights reserved. (C20426 – 07/24)



DU 4 OCTOBRE AU 20 DÉCEMBRE 2024

OBTENEZ

30 \$



OBTENEZ 30\$ EN CARTE PRÉPAYÉE UNIROYAL MASTERCARD^{MD} À L'ACHAT DE 4 PNEUS NEUFS UNIROYAL TOURISME OU CAMIONNETTE.**



POUR RECEVOIR VOTRE REMISE:

REMPLEZ UNE DEMANDE EN LIGNE

• Rendez-vous au <https://www.fr.uniroyal.ca/promotion> afin de réclamer votre remise.

OU FAITES UNE DEMANDE PAR LA POSTE

- Joignez une copie de votre facture détaillée[†] indiquant clairement l'achat de quatre (4) pneus neufs Uniroyal tourisme ou camionnette (entre le 4 octobre et le 20 décembre 2024).
- Faites parvenir cette demande au plus tard le 21 janvier 2025^{***} à: **Promotion Uniroyal automne 2024**, 611 Wonderland Road North PMB 371 London, Ontario N6H 5N7.

Comment voulez-vous recevoir votre carte prépayée Uniroyal Mastercard^{}?**

- Carte virtuelle (par courriel) livraison 2 à 3 semaines Carte physique (par la poste) livraison 4 à 6 semaines

En lettres moulées svp * Renseignements obligatoires.

No de facture*

Détaillant* Province*

Information sur le véhicule* Année* Marque*

Modèle* Moteur*

Information sur les pneus* Nom du pneu*

Dimension du pneu*

Prénom*

Nom*

Adresse*

App.* Ville*

Province*

Code postal* Téléphone (jour)* - -

Courriel*

Joignez-vous à notre Communauté Uniroyal pour recevoir notre infolettre contenant des conseils, des informations sur les lancements et des offres spéciales.

[†] Les estimations, les soumissions et les bons de commande ne sont pas considérés comme des preuves d'achat. * Obtenez jusqu'à 30\$ en carte prépayée Uniroyal Mastercard après soumission en ligne ou par la poste à l'achat de quatre (4) pneus neufs Uniroyal tourisme ou camionnette sélectionnés. Limite d'une (1) demande de réclamation par achat de quatre (4) pneus neufs Uniroyal. Limite de trois (3) réclamations par résidence. Uniroyal accorde une grande importance à la confidentialité de vos renseignements personnels. Veuillez consulter notre politique à ce sujet sur uniroyal.ca. Offre valide chez les détaillants canadiens Uniroyal participants. Ventes aux consommateurs et au détail seulement. Les taxes de vente fédérale et provinciale seront calculées sur le prix de vente avant la remise. L'offre prend fin le 20 décembre 2024. Nulle là où la loi l'interdit. Seuls les pneus neufs Uniroyal tourisme ou camionnette sont admissibles. Veuillez prévoir de 4 à 6 semaines pour recevoir votre carte prépayée Uniroyal Mastercard^{**} par courrier. Veuillez prévoir de 2 à 3 semaines pour recevoir votre carte virtuelle prépayée. Réservée aux résidents canadiens. Pour tout renseignement concernant l'offre, composez le 1 833 202-0804 ou visitez uniroyal.ca. ^{**} La carte/carte virtuelle est émise par Peoples Trust Company sous licence de Mastercard International Incorporated. Mastercard est une marque de commerce déposée et la conception des cercles est une marque de commerce de Mastercard International Incorporated. Pas d'accès à l'argent liquide ni de paiements récurrents. La carte peut être utilisée là où la marque Mastercard est acceptée. La carte virtuelle peut être utilisée en ligne, pour des commandes par téléphone ou par courrier, ou dans les magasins qui acceptent le portefeuille mobile là où Mastercard est acceptée. La carte/carte virtuelle est valable jusqu'à 6 mois; les fonds non utilisés seront perdus après la date de fin de validité. Les conditions de la carte s'appliquent. ^{***} Toutes les demandes avec copie de la facture doivent être envoyées au plus tard le 21 janvier 2025, le cachet de la poste en faisant foi. © 2024 MAN(CJ). Tous droits réservés. (C20426 - 07/24)

